
Z A P I S N I K 
 
sa 8. sjednice Gradskog vijeća Grada Belog Manastira, održane dana 20. travnja 2022. godine u 
velikoj vijećnici u Belom Manastiru, zgradi P+8, Imre Nagya 2, na I. katu s početkom u 14,00 sati.   
 
NAZOČNI ČLANOVI GRADSKOG VIJEĆA: Anka Gregoran, Igor Pavelić, Vjekoslav Perišin, Mia 
Šipek, Zoran Lovrenčić, Ivana Kišćinal, Boris Smijulj, Nives Peran, Marko Bogatić, Aleksandar 
Momčilović, Šandor Juhas, Aleksandra Dvornić i Dejan Jeličić. 
 
NENAZOČNI ČLANOVI GRADSKOG VIJEĆA: Siniša Jukopila i Ivan Šutalo. 
 
PORED VIJEĆNIKA NA SJEDNICI SU NAZOČNI: Tomislav Rob, gradonačelnik Grada Belog 
Manastira, Goran Hes, zamjenik gradonačelnika Grada Belog Manastira, Svetlana Žarković, zamjenica 
gradonačelnika Grada Belog Manastira, Sara Ilić, predsjednica Savjeta mladih Grada Belog Manastira,  
Davor Mucić, predsjednik Vijeća Mjesnog odbora Branjin Vrh, Andreja Kovač, Sonja Veseli, Marko 
Đurin, Mladen Vargek, Petar Tokić, Ivana Radmanić i predstavnici sredstava javnog informiranja.  
 
 Predsjednik Gradskog vijeća Igor Pavelić pozdravlja sve nazočne i traži da se prozivanjem 
gradskih vijećnika utvrdi nazočnost istih, a nakon izvršene prozivke predsjednik Gradskog vijeća 
utvrđuje da je nazočno 13 od 15 gradskih vijećnika te otvara sjednicu i konstatira da je nazočna većina 
potrebna za pravovaljano odlučivanje.  
 Predsjednik postavlja pitanje ima li primjedbi na zapisnik sa 7. sjednice Gradskog vijeća Grada 
Belog Manastira održane dana 4. ožujka 2022. godine, te budući da nema, konstatira da je isti 
jednoglasno usvojen.   
 Uz poziv za sjednicu dostavljen je sljedeći: 
   

D N E V N I   R E D 
1. Pitanja i prijedlozi 
2. Prijedlog Odluke o otpisu potraživanja s osnove najamnine za stanove u vlasništvu Grada 

Belog Manastira 
3. Prijedlog Zaključka o usvajanju Izvješća o radu Savjeta mladih Grada Belog Manastira u 2021. 

godini 
4. Prijedlog  

a) Odluke o prihvaćanju Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Belog Manastira za 
2021. godinu 

b) Odluke o otpisu potraživanja za 2021. godinu 
c) Odluke o rashodovanju osnovnih sredstava i sitnog inventara za 2021. godinu 
d) Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture 

na području Grada Belog Manastira za 2021. godinu  
e) Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture 

za 2021. godinu za područje Grada Belog Manastira 
5. Prijedlog Odluke o dopuni Odluke o osnivanju Poslovne zone Beli Manastir-Zapad 
6. Prijedlog Odluke o dopuni Odluke o utvrđivanju udjela roditelja u cijeni koštanja Programa 

usluga Dječjeg vrtića "Cvrčak" Beli Manastir 
7. Prijedlog Odluke o raspisivanju javnog natječaja za zakup poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu 

Republike Hrvatske na području Grada Belog Manastira 
8. Prijedlog Rješenja o imenovanju ravnatelja Centra za kulturu Grada Belog Manastira 
9. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku Školskog odbora Umjetničke škole Beli 

Manastir o iznosu participacije u školskoj godini 2022./2023. 
 
Predsjednik ukazuje da je nakon slanja materijala za 8. sjednicu Gradskog vijeća, Grad Beli 

Manastir zaprimio izvješća Vijeća Mjesnih odbora Šumarina i Branjin Vrh, koje je gradonačelnik Grada 
Belog Manastira dana 19. travnja 2022. godine razmotrio i proslijedio Gradskom vijeću na razmatranje 
i donošenje, zbog čega su dana 19. travnja 2022. godine vijećnici dobili prijedlog dopuna dnevnog reda 
s pratećim materijalima i to pod točkom 10. Razmatranje Izvješća o upravljanju objektom Društvenog 
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doma Šumarina za 2021. godinu i pod točkom 11. Razmatranje Izvješća o upravljanju objektom 
Društvenog doma Branjin Vrh za 2021. godinu. 

Također predsjednik Gradskog vijeća upoznaje vijećnike da je dana 20. travnja 2022. godine, 
gradonačelnik Grada Belog Manastira donio Zaključak o povlačenju Prijedloga Odluke o otpisu 
potraživanja s osnove najamnine za stanove u vlasništvu Grada Belog Manastira, te poziva  
gradonačelnika da upozna vijećnike s razlozima povlačenja istoga Prijedloga. 

Nakon obrazloženja gradonačelnika o razlozima povlačenja Prijedloga Odluke o otpisu 
potraživanja s osnove najamnine za stanove u vlasništvu Grada Belog Manastira, predsjednik postavlja 
pitanje ima li još prijedloga za izmjene i dopune dnevnog reda.  

Obzirom da više nije bilo prijedloga za izmjene i dopune dnevnog reda, predsjednik daje na 
glasovanje prijedlog da se s dnevnog reda izostavi Prijedlog Odluke o otpisu potraživanja s osnove 
najamnine za stanove u vlasništvu Grada Belog Manastira koji se nalazi pod 2. točkom dnevnog reda, 
nakon čega bi točke 3.-9. dnevnog reda postale točke 2.-8. dnevnog reda. 
 Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 13 vijećnika glasovalo "za" izostavljanje 
Prijedloga Odluke o otpisu potraživanja s osnove najamnine za stanove u vlasništvu Grada Belog 
Manastira s dnevnog reda, čime je Prijedlog Odluke o otpisu potraživanja s osnove najamnine za 
stanove u vlasništvu Grada Belog Manastira skinut s dnevnog reda, a točke 3.- 9. dnevnog reda postale 
su točke 2.- 8. dnevnog reda.  

Obzirom na pomjeranje točaka dnevnog reda, predsjednik daje na glasovanje prijedlog dopune 
dnevnog reda i to pod točkom 9. Razmatranje Izvješća o upravljanju objektom Društvenog doma 
Šumarina za 2021. godinu. 

Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 13 vijećnika glasovalo "za" prijedlog dopune 
dnevnog reda, te konstatira da je jednoglasno dopunjen dnevni red s Razmatranjem Izvješća o 
upravljanju objektom Društvenog doma Šumarina za 2021. godinu, pod točkom 9. dnevnog reda. 

Predsjednik daje na glasovanje prijedlog dopune dnevnog reda i to pod točkom 10. Razmatranje 
Izvješća o upravljanju objektom Društvenog doma Branjin Vrh za 2021. godinu.  

Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 13 vijećnika glasovalo "za" prijedlog dopune 
dnevnog reda, te konstatira da je jednoglasno dopunjen dnevni red s Razmatranjem Izvješća o 
upravljanju objektom Društvenog doma Branjin Vrh za 2021. godinu, pod točkom 10. dnevnog reda.  
 

Obzirom na usvojene izmjene i dopune dnevnog reda, predsjednik daje na glasovanje sljedeći:  
 

D N E V N I   R E D 
 

1. Pitanja i prijedlozi 
2. Prijedlog Zaključka o usvajanju Izvješća o radu Savjeta mladih Grada Belog Manastira u 2021. 

godini 

3. Prijedlog  
a) Odluke o prihvaćanju Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Belog Manastira za 

2021. godinu 

b) Odluke o otpisu potraživanja za 2021. godinu 

c) Odluke o rashodovanju osnovnih sredstava i sitnog inventara za 2021. godinu 
d) Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture 

na području Grada Belog Manastira za 2021. godinu  
e) Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture 

za 2021. godinu za područje Grada Belog Manastira 
4. Prijedlog Odluke o dopuni Odluke o osnivanju Poslovne zone Beli Manastir-Zapad 

5. Prijedlog Odluke o dopuni Odluke o utvrđivanju udjela roditelja u cijeni koštanja Programa 
usluga Dječjeg vrtića "Cvrčak" Beli Manastir 

6. Prijedlog Odluke o raspisivanju javnog natječaja za zakup poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu 
Republike Hrvatske na području Grada Belog Manastira 

7. Prijedlog Rješenja o imenovanju ravnatelja Centra za kulturu Grada Belog Manastira 
8. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku Školskog odbora Umjetničke škole Beli 

Manastir o iznosu participacije u školskoj godini 2022./2023. 
9. Razmatranje Izvješća o upravljanju objektom Društvenog doma Šumarina za 2021. godinu  
10. Razmatranje Izvješća o upravljanju objektom Društvenog doma Branjin Vrh za 2021. godinu  
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Nakon glasovanja, predsjednik je objavio da je 13 vijećnika glasovalo "za" predloženi dnevni 
red, te konstatira da je isti jednoglasno usvojen i prešlo se na razmatranje točaka po usvojenom 
dnevnom redu. 
 
 
TOČKA 1. PITANJA I PRIJEDLOZI  

 
Aleksandra Dvornić postavlja pitanje gradonačelniku u svezi cijene povećanja grobnih usluga.  
Tomislav Rob usmenim je putem odgovorio na postavljeno pitanje.  
Marko Bogatić iskazuje nezadovoljstvo s dostavljenim odgovorom u svezi analize broja putnika 

tijekom probnog gradskog prijevoza te traži dopunu odgovora na način da se prikaže broj putnika prema 
tjednoj ili mjesečnoj evidenciji.  

Tomislav Rob usmenim je putem odgovorio na postavljeno pitanje i naveo da će se analiza 
probnog perioda dostaviti u pisanom obliku.  

Šandor Juhas postavlja pitanje gradonačelniku u svezi divljih deponija koje se pojavljuju na 
području Grada Belog Manastira i prigradskih naselja , te pronalasku rješenja za isti problem. 

Tomislav Rob usmenim je putem odgovorio na postavljeno pitanje.  
Aleksandar Momčilović postavio je pitanje o projektima za utilizaciju vojarne na području Grada 

Belog Manastira.  
Tomislav Rob usmenim je putem odgovorio na postavljeno pitanje.  

 
 
TOČKA 2. PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠĆA O RADU SAVJETA MLADIH 

GRADA BELOG MANASTIRA U 2021. GODINI 
 

Uvodno obrazloženje dala je Sara Ilić.  
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu. 
Obzirom da se nitko nije javio za riječ, predsjednik daje na glasovanje Prijedlog Zaključka.  
Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 13 vijećnika glasovalo "za" te konstatirao da je 

jednoglasno donesen ZAKLJUČAK O USVAJANJU IZVJEŠĆA O RADU SAVJETA MLADIH GRADA 
BELOG MANASTIRA U 2021. GODINI. 
 
 
TOČKA 3. PRIJEDLOG  
 

a) ODLUKE O PRIHVAĆANJU GODIŠNJEG IZVJEŠTAJA O IZVRŠENJU PRORAČUNA 

GRADA BELOG MANASTIRA ZA 2021. GODINU 

Objedinjeno uvodno obrazloženje za Prijedlog Odluke o prihvaćanju Godišnjeg izvještaja o 
izvršenju Proračuna Grada Belog Manastira za 2021. godinu, Prijedlog Odluke o rashodovanju 
osnovnih sredstava i sitnog inventara za 2021. godinu i Prijedlog Odluke o otpisu potraživanja za 2021. 
godinu dala je Sonja Veseli.  

Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu. 
Obzirom da se nitko nije javio za riječ, predsjednik Vijeća zatvorio je raspravu i dao na 

glasovanje Prijedlog Odluke o prihvaćanju Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Belog 
Manastira za 2021. godinu. 

Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 9 vijećnika glasovalo "za" prijedlog (Anka 
Gregoran, Igor Pavelić, Vjekoslav Perišin, Mia Šipek, Zoran Lovrenčić, Ivana Kišćinal, Boris Smijulj, 
Nives Peran i Dejan Jeličić), a 4 vijećnika "protiv" (Aleksandra Dvornić, Marko Bogatić, Šandor Juhas i 
Aleksandar Momčilović), te konstatira da je donesena ODLUKA O PRIHVAĆANJU GODIŠNJEG 
IZVJEŠTAJA O IZVRŠENJU PRORAČUNA GRADA BELOG MANASTIRA ZA 2021. GODINU.  

 
 

b) ODLUKE O OTPISU POTRAŽIVANJA ZA 2021. GODINU 

Uvodno obrazloženje dala je Sonja Veseli pod točkom 3a).  
Predsjednik Vijeća otvorio je raspravu. 
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Obzirom da se nitko nije javio za riječ, predsjednik daje na glasovanje Prijedlog Odluke o otpisu 
potraživanja za 2021. godinu.  

Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 12 vijećnika glasovalo "za" prijedlog (Anka 
Gregoran, Igor Pavelić, Vjekoslav Perišin, Mia Šipek, Zoran Lovrenčić, Ivana Kišćinal, Boris Smijulj, 
Nives Peran, Dejan Jeličić, Aleksandra Dvornić, Marko Bogatić i Aleksandar Momčilović), a 1 je vijećnik 
bio "suzdržan" (Šandor Juhas), te konstatira da je donesena ODLUKA O OTPISU POTRAŽIVANJA ZA 
2021. GODINU. 

 
 
c) ODLUKE O RASHODOVANJU OSNOVNIH SREDSTAVA I SITNOG INVENTARA ZA 

2021. GODINU 
 

Uvodno obrazloženje dala je Sonja Veseli pod točkom 3a).  
Predsjednik Vijeća otvorio je raspravu. 
Obzirom da se nitko nije javio za riječ, predsjednik daje na glasovanje Prijedlog Odluke o 

rashodovanju osnovnih sredstava i sitnog inventara za 2021. godinu.  
Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 13 vijećnika glasovalo "za" prijedlog, te konstatira 

da je jednoglasno donesena ODLUKA O RASHODOVANJU OSNOVNIH SREDSTAVA I SITNOG 
INVENTARA ZA 2021. GODINU. 

 
 
d) ZAKLJUČKA O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O IZVRŠENJU PROGRAMA GRAĐENJA 

KOMUNALNE INFRASTRUKTURE NA PODRUČJU GRADA BELOG MANASTIRA ZA 

2021. GODINU 

Uvodno obrazloženje dao je Marko Đurin.  
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu.   
Obzirom da se nitko nije javio za riječ, predsjednik daje na glasovanje Prijedlog Zaključka o 

prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture na području Grada Belog 
Manastira za 2021. godinu.  

Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 9 vijećnika glasovalo "za" prijedlog (Anka 

Gregoran, Igor Pavelić, Vjekoslav Perišin, Mia Šipek, Zoran Lovrenčić, Ivana Kišćinal, Boris Smijulj, 

Nives Peran i Dejan Jeličić), a 4 vijećnika "protiv" (Aleksandra Dvornić, Marko Bogatić, Šandor Juhas i 

Aleksandar Momčilović) te konstatira da je donesen ZAKLJUČAK O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O 

IZVRŠENJU PROGRAMA GRAĐENJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE NA PODRUČJU GRADA 

BELOG MANASTIRA ZA 2021. GODINU. 

 

e) ZAKLJUČKA O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O IZVRŠENJU PROGRAMA 

ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2021. GODINU ZA PODRUČJE 

GRADA BELOG MANASTIRA 

Uvodno obrazloženje dao je Marko Đurin.  
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu.   
Obzirom da se nitko nije javio za riječ, predsjednik daje na glasovanje Prijedlog Zaključka o 

prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2021. godinu za 
područje Grada Belog Manastira.  

Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 9 vijećnika glasovalo "za" prijedlog (Anka 
Gregoran, Igor Pavelić, Vjekoslav Perišin, Mia Šipek, Zoran Lovrenčić, Ivana Kišćinal, Boris Smijulj, 
Nives Peran i Dejan Jeličić), a 4 vijećnika "protiv" (Aleksandra Dvornić, Marko Bogatić, Šandor Juhas i 
Aleksandar Momčilović) te konstatira da je donesen ZAKLJUČAK O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O 
IZVRŠENJU PROGRAMA ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2021. GODINU ZA 
PODRUČJE GRADA BELOG MANASTIRA. 
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TOČKA 4. PRIJEDLOG ODLUKE O DOPUNI ODLUKE O OSNIVANJU POSLOVNE ZONE BELI 
MANASTIR-ZAPAD 

 
Uvodno obrazloženje dao je Mladen Vargek.  
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu. 
Obzirom da se nitko nije javio za riječ, predsjednik je zatvorio raspravu i dao na glasovanje 

Prijedlog Odluke.  
Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 13 vijećnika glasovalo "za", te konstatira da je 

jednoglasno donesena ODLUKA O DOPUNI ODLUKE O OSNIVANJU POSLOVNE ZONE BELI 
MANASTIR-ZAPAD. 

 
 

TOČKA 5. PRIJEDLOG ODLUKE O DOPUNI ODLUKE O UTVRĐIVANJU UDJELA RODITELJA 
U CIJENI KOŠTANJA PROGRAMA USLUGA DJEČJEG VRTIĆA "CVRČAK" BELI 
MANASTIR 

 
Uvodno obrazloženje dao je Petar Tokić. 
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu. 
U raspravi je sudjelovao Marko Bogatić. 
Obzirom da se više nitko nije javio za riječ, predsjednik je zatvorio raspravu i dao na glasovanje 

Prijedlog Odluke.  
Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 13 vijećnika glasovalo "za", te konstatira da je 

jednoglasno donesena ODLUKA O DOPUNI ODLUKE O UTVRĐIVANJU UDJELA RODITELJA U 
CIJENI KOŠTANJA PROGRAMA USLUGA DJEČJEG VRTIĆA "CVRČAK" BELI MANASTIR.  

 
 

TOČKA 6.  PRIJEDLOG ODLUKE O RASPISIVANJU JAVNOG NATJEČAJA ZA ZAKUP     
POLJOPRIVREDNOG ZEMLJIŠTA U VLASNIŠTVU REPUBLIKE HRVATSKE NA 
PODRUČJU GRADA BELOG MANASTIRA 

 
Uvodno obrazloženje dao je Mladen Vargek. Pod uvodnim obrazloženjem upoznao je vijećnike 

s amandmanom gradonačelnika Tomislava Roba, kao predlagatelja, koje se odnose na pogreške u 
tablicama koje se nalaze u tekstu Javnog natječaja za zakup poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu 
Republike Hrvatske na području Grada Belog Manastira i to ispod Tablice 1. - rok od 25 godina iza 
riječi: "Sveukupna površina u natječaju u ha:" umjesto brojke: "105,40" treba biti brojka: "101,64", a iza 
riječi: "Sveukupna početna zakupnina u natječaju u kn:" umjesto iznosa od: "52.635,73" treba biti iznos 
od: "51.015,17". Nadalje, ispod Tablice 2. - rok od 5 godina, iza riječi: "Sveukupna površina u natječaju 
u ha:" umjesto brojke: "16,44" treba biti brojka: "15,43", a iza riječi: "Sveukupna početna zakupnina u 
natječaju u kn:" umjesto iznosa: "8.206,01" treba biti iznos od: "7.702,50".   

Navedeni amandman podnesen je od strane predlagatelja akta, te postaje sastavni dio 
prijedloga akta.  

Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu. 
Obzirom da se nitko nije javio za riječ, predsjednik Vijeća zatvorio je raspravu i dao na 

glasovanje Prijedlog Odluke izmijenjen s navedenim amandmanom, koji je postao sastavni dio 
Prijedloga Odluke.  

Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 13 vijećnika glasovalo "za", te konstatira da je 
jednoglasno donesena ODLUKA O RASPISIVANJU JAVNOG NATJEČAJA ZA ZAKUP 
POLJOPRIVREDNOG ZEMLJIŠTA U VLASNIŠTVU REPUBLIKE HRVATSKE NA PODRUČJU 
GRADA BELOG MANASTIRA. 

 
 
TOČKA 7.  PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU RAVNATELJA CENTRA ZA KULTURU 

GRADA BELOG MANASTIRA 
 

Uvodno obrazloženje dao je Petar Tokić. 
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu.   
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Obzirom da se nitko nije javio za riječ, predsjednik je zatvorio raspravu i dao na glasovanje 
Prijedlog Rješenja.  

Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 13 vijećnika glasovalo "za", te konstatira da je 
jednoglasno doneseno  RJEŠENJE O IMENOVANJU RAVNATELJA CENTRA ZA KULTURU GRADA 
BELOG MANASTIRA. 

 
 

TOČKA 8.  PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O DAVANJU SUGLASNOSTI NA ODLUKU ŠKOLSKOG 
ODBORA UMJETNIČKE ŠKOLE BELI MANASTIR O IZNOSU PARTICIPACIJE U 
ŠKOLSKOJ GODINI 2022./2023. 

 
Uvodno obrazloženje dala je Sonja Veseli. 
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu.   
Obzirom da se nitko nije javio za riječ, predsjednik je zatvorio raspravu i dao na glasovanje 

Prijedlog Zaključka.  
Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 13 vijećnika glasovalo "za", te konstatira da je 

jednoglasno donesen ZAKLJUČAK O DAVANJU SUGLASNOSTI NA ODLUKU ŠKOLSKOG ODBORA 
UMJETNIČKE ŠKOLE BELI MANASTIR O IZNOSU PARTICIPACIJE U ŠKOLSKOJ GODINI 
2022./2023. 

 
 

TOČKA 9.  RAZMATRANJE IZVJEŠĆA O UPRAVLJANJU OBJEKTOM DRUŠTVENOG DOMA 
ŠUMARINA ZA 2021. GODINU 

 
Uvodno obrazloženje dala je Mia Šipek. 
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu.   
Obzirom da se nitko nije javio za riječ, predsjednik je zatvorio raspravu i dao na glasovanje 

Izvješće.  
Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 13 vijećnika glasovalo "za", te konstatira da je 

jednoglasno donesen ZAKLJUČAK O USVAJANJU IZVJEŠĆA O UPRAVLJANJU OBJEKTOM 
DRUŠTVENOG DOMA ŠUMARINA ZA 2021. GODINU. 

 
 

TOČKA 10.  RAZMATRANJE IZVJEŠĆA O UPRAVLJANJU OBJEKTOM DRUŠTVENOG DOMA 
BRANJIN VRH ZA 2021. GODINU 

 
Uvodno obrazloženje dao je Davor Mucić. 
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu.   
U raspravi su sudjelovali: Šandor Juhas i Davor Mucić. 
Obzirom da se nitko nije javio za riječ, predsjednik je zatvorio raspravu i dao na glasovanje 

Izvješće.  
Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 13 vijećnika glasovalo "za", te konstatira da je 

jednoglasno donesen ZAKLJUČAK O USVAJANJU IZVJEŠĆA O UPRAVLJANJU OBJEKTOM 
DRUŠTVENOG DOMA BRANJIN VRH ZA 2021. GODINU. 

 
Predsjednik je zaključio rad 8. sjednice Gradskog vijeća Grada Belog Manastira u 15,20 sati. 
 

KLASA: 024-02/22-01/05 
URBROJ: 2158-2-01-01-22-6 
Beli Manastir, 20. travnja 2022. godine 
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